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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:1240 Botox

Botox är ett viktigt läkemedel, inte minst för behandling av svåra neurologiska 
sjukdomar. Preparatet används även vid kosmetisk behandling, bland annat för 
att under en kortare period dölja naturliga åldersförändringar. Det är ett 
förhållandevis dyrt läkemedel; en ampull kostar närmare 2 000 kronor. 

Botox är ett läkemedel som framför allt används vid de kliniker som behandlar 
patienter med svåra sjukdomar, då ofta neurologiska. Skrivs preparatet ut på 
recept innebär det en rabatt, eftersom det omfattas av högkostnadsskyddet. 
Emellertid finns det rapporter som vittnar om att rabatten missbrukas. Det 
handlar om läkare som skriver ut preparatet på recept till individer som ska 
använda det vid kosmetisk behandling, något som innebär att rabatten, 
skattemedel, används i fel syfte. 

Jag vill därför fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Vilka åtgärder anser statsrådet att man kan vidta för att säkerställa att 
skattemedel inte används för att subventionera botox till kosmetisk behandling?

………………………………………

Anders W Jonsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-19
Besvaras senast
2016-05-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


